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Ruud van de ven

Van: Wijk, Nelleke van <Nelleke.vanWijk@oisterwijk.nl>
Verzonden: maandag 18 november 2013 11:25
Aan: raadsl. Ven, R.C.M. van de
Onderwerp: FW: Reactie naar aanleiding van de mail van de heer Van de Ven van AB

Beste Ruud, 
  
hieronder tref je het antwoord aan van Joost Wagenmakers inzake je vraag over heffingen op watergebruik. 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Nelleke van Wijk 
Griffier 
Gemeente Oisterwijk 
  
 Denk aan het milieu voordat u dit bericht print!  
  

 
  
  
Ruud 
  
De 'belasting' waar jij op doelt is belasting over  het waterverbruik per gezin. De inkomsten uit deze 
belasting vloeien naar de staatskas. 
  
Bij de begrotingsbehandeling spraken we over de rioolheffing. Voor de rioolheffing gebruiken we het 
waterverbruik als heffingsgrondslag. 
  
Voor rioolheffing moet het tarief worden verhoogd, omdat de realisatie achter blijft bij de begroting. 
De opbrengst rioolheffing wordt gebruik voor het onderhoud/ vervanging van ons gemeentelijke 
rioolstelsel. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Joost Wagenmakers 
Wethouder 


